
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afgelopen week-end viel het me in dat ik Louis Grammet nog niet in het lokaal ontmoet had of op een 

uitslag had gezien dit jaar. Oei, er zou toch niks schelen? Maar dinsdagavond viel dan de uitslag van 

Valence in de mailbox. Iets waar elke duivenliefhebber vroeger naar uitkeek, maar dan in de 

brievenbus! En wat zag ik? Twee maal goed nieuws: Louis leefde nog want hij stond op de uitslag en 

hoe dan! Tweede en elfde van 169 duiven met maar drie in de mand. 

 

Ik ken Louis nu al uit een andere eeuw toen zijn zoon Gunther nog bij Sint-Truiden voetbalde en Louis 

nog actief was als snelheidsspeler in het lokaal ‘Onder Ons’ Goetsenhoven, een lokaal waar vooral aan 

de portemonnee van de liefhebber werd gedacht, goed witte uit Hoegaarden gedronken werd en met 

de kaart werd gespeeld. Iets waar we nu met al die (semi)profs en evolutie in het klokken minder 

kunnen van genieten. Ik herinner mij één van de laatste jaren toen en we over vier weken een Bricon 

toestel lieten afvliegen. Na drie weken stond Louis afgescheiden op de eerste plaats in de tussenstand, 

maar de laatste vlucht was hij op reis en zijn zoon diende de duiven te pakken. Dat liep even mis: de 

duiven kwamen wel goed naar huis, maar weigerden vlot binnen te komen waardoor hij alsnog met 

één of twee punten het criterium nipt verloor. Daarna stopte ik zelf even als melker, maar bleef de 

uitslagen volgen. Intussen schakelde Louis over naar de zware fond en eerlijk gezegd deed hij dat met 

meer succes dan voorheen op de snelheid. 

 

Detective vind je duiventil 



Nu terug naar het begin van mijn verhaal Valence van 1 juli 2024: lokaal: 2-7/99 – Obrafo: 2-11/169. 

Uitslag maximaal 10 duiven per liefhebber: 1-3/46. Voorlopige uitslag provinciaal: 6-24/283 en 

nationaal 71-236/2642. 

Dit alles volstond voor mij als goed excuus om eens naar Wommersom te trekken om lekker over de 

duifjes te keuvelen. Louis behaalt zijn resultaten voornamelijk met de inbreng van Nederlandse duiven: 

Steketee, Brinkman, Hansoul, Ballmann en Van der Wegen. De twee duivers van Valence zijn niet aan 

hun proefstuk toe en komen niet voor de eerste maal bijna zij aan zij naar huis want vorig jaar uit 

Narbonne wonnen ze al 10e en 12e lokaal tegen 127 duiven, 17e en 20e in Obrafo tegen 231 duiven, 

provinciaal 40e en 62e tegen 581 duiven en nationaal 328e en 552e tegen 5000 duiven! De eerste duiver 

is voornamelijk soort Steketee. De andere Herbots Eric (Zoutleeuw) en Jean-Pierre Bogaerts (Oplinter).  

Louis speelt alleen op weduwschap en legt het accent voornamelijk op de jaarlijkse vluchten uit 

Barcelona, Narbonne en Perpignan. De jonge duiven worden enkel geleerd op het einde van het 

seizoen. Als jaarse mogen ze wat meer ervaring opdoen om te kunnen uitgroeien naar oude duiven 

met nog een carrière voor zich. Even terugblikken op de internationale vluchten 2023, die toch ook wel 

heel bijzonder kan noemen: 

Barcelona: 28 – 39 – 50 – 51 – 83 / 264 (5p/9) 

Narbonne: 10 – 12 – 18 – 36 – 40 / 127 (5p/9) 

Perpignan: 7 – 9 – 19 – 21 – 22 / 124 (5p/6) 

In totaal dus 15 prijzen van 24 gezette duiven ! Dat maakt een prijspercentage van maar liefst 62,5% 

op de internationale vluchten in 2023! Wie doet beter? Louis Grammet uit Wommersom, een klein 

hok van een niet professionele melker uit de regio met een super prijspercentage! 

 

Tot slot wil ik toch ook even de visie van deze sympathieke melker op de duivensport. Als tip voor 

beginnende liefhebbers geeft Louis vooral veel geduld en alles te bekijken als een hobby (maak het zo 

duur als je zelf wil en kan!). Investeer in duiven uit uw streek bij een kleine, goede liefhebber die beter 

speelt dan jij en die een slechtere ligging heeft en er minder voor doet dan jijzelf. Dan ben je zeker een 

toekomstig winnaar! Laat je niet misleiden door het internet en het professionele circuit. Wat zou er 

beter kunnen volgens Louis in de duivensport? Zoveel, maar vooral een beter Belgisch bestuur (met 

minder administratie, minder invloed van de commerciële wereld en een gelijke behandeling van alle 

regio’s) zonder ook de noden van de oudere liefhebbers uit het oog te verliezen. Ook al worden er 

goede stappen vooruit gezet door bijvoorbeeld het automatische mutatiesysteem van duiven, wat dan 

weer niet werkt voor oudere liefhebbers. 

 

Alleszins bedankt voor de hartelijke ontvangst en de leuke babbel (ook over veel meer dan de 

duivensport alleen). Ik wens je alleszins veel succes dit seizoen en hopelijk presteer je even goed op 

Barcelona! 

 

 

 


